
Social- og Ældreudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 7. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 274
Vil ministeren kommentere den kritik der har været i medierne af arbejdsforholdene for 
chaufførerne hos Flextrafik, og i den forbindelse redegøre for, hvilken betydning det har 
for kvaliteten af handicapkørsel i kommunerne, herunder om chaufførerne har fået de 
nødvendige kurser, og har de nødvendige forudsætninger for at køre med handicappede 
borgere, og om chaufførerne overholder kravene til handicapkørsel, herunder kravet om 
fastspænding? Der henvises til artiklen: ”Chauffører kører op til 18 timer om dagen, men 
Flextrafik tjekker ikke deres arbejdstid” fra Politiken den 8. januar 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christina Thorholm (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på christina.thorholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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